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                                               PROTOKÓŁ  NR  12 /2007 
                                 XII Sesji Rady Gminy Perzów 
                                      w dniu 28 września 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 15.50 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik,  
pracowników Urzędu Gminy i sołtysów.  
Stwierdził obecność 13 radnych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie : ustalenia najniŜszego wynagrodzenia 

wartości jednego punktu dla pracowników Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Perzowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie : sprzedaŜy nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budŜetu Gminy na 2007r. 

9. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Kępnie oraz podjęcie 

uchwały w tej sprawie. 

10.   Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Pietrus – zgłasza wniosek, aby do porządku obrad wprowadzić  

w pkt 10 uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Perzów. 
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Pani Wójt poprosiła Pana Przewodniczącego o moŜliwość zabrania 

głosu. 

 

Pani Wójt – w związku z debatą przed sesyjną -  rozmawiałam przed 

sesją z Panem  Przewodniczącym Rady na ten temat. Uzgodniliśmy, Ŝe 

ten punkt nie będzie w programie sesji, ale Pan Przewodniczący 

przedstawi radnym temat na posiedzeniu, a ja mam przygotować projekt 

uchwały. Na komisji Pan Przewodniczący zmienił zdanie, ale mógł 

wcześniej do mnie zadzwonić. W związku z zaistniałą sytuacją proszę o 

skreślenie tego punktu z porządku obrad. 

 

Radny Pietrus – przychyla się do wniosku Pani Wójt i prosi 

Przewodniczącego o to, aby miał to na uwadze. 

 

Przewodniczący Rady – nie będę się tłumaczył. Nie było to 

upublicznione. W związku z tym wolałbym, aby to było odpowiednio 

wcześnie upublicznione. Nie wiedziałem teŜ jaka ma być kwota tej 

podwyŜki. 

 

Pani Wójt – szanuję stanowisko Pana Przewodniczącego, ale trzeba 

było do mnie zadzwonić. 

 

Pan Przewodniczący – ustalanie wynagrodzenia dla wójta gminy zaleŜy 

od głosu radnych. Porządek obrad Sesji ustalam z Wójtem. Ja nie 

powiedziałem nie. Ja powiedziałem swoje zdanie – nie. I dalej 

powtarzam - nie mówię nie. To jest decyzja szanownych radnych. 
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Radny Pietrus – uwaŜam Panie Przewodniczący – obserwując prace 

Senatu, Sejmu – jeŜeli radny wnioskuje o zmianę porządku, to naleŜy to 

uszanować. Opinia publiczna powinna akceptować, to co my tu na radzie 

zatwierdzamy. Wszyscy pracownicy dostali podwyŜkę – dlaczego Pani 

Wójt przy dobrych układach ma nie otrzymać. 

 

Radny Kozan – oświadcza, Ŝe źle się czuje. Na komisji radni wnieśli, Ŝe 

ma być wprowadzone, więc proponuje to zrobić. 

 

Radna Gawlik – proponuję zakończyć jednak dyskusję i przesunąć to 

głosowanie na następną sesję. PodwyŜka zostałaby wtedy wprowadzona 

z mocą obowiązującą od 1.10.2007r. 

 

Radny Kozan – Pani Wójt chce na kolejnej Sesji – niech tak będzie. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem  Radnej 

Gawlik. Na obecnych 13 radnych – 12 głosowało za propozycją, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdza, Ŝe porządek obrad sesji nie ulega 

zmianie. 

  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XI Sesji bez odczytania. 
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3. Interpelacje. 
 
Radny Kozan – wycięto przy boisku topole – Pan zostawił 
nieporządek. 
 
Pani Wójt – ten Pan  był u mnie. Powiedział, Ŝe nie ma czym tego 
zabrać. Proszę poprosić kogoś, aby to sobie zabrał. 
 
Radny Kłodnicki – chodzi o topole. Chcemy przy szkole w Perzowie 
usunąć topole. Pan Urbański twierdzi, Ŝe jest do tego odpowiednia 
maszyna. 
Byłem wczoraj na wiecu Platformy Obywatelskiej w Kępnie. Tematem 
były pieniądze z Unii Europejskiej. Radny zarzuca obecnemu 
zastępcy wójta, Ŝe robi się duŜo projektów, ale pieniędzy Ŝadnych nie 
pozyskano. Radny Kłodnicki pyta gdzie są pieniądze o które się 
aplikuje. Na przykład w Gminnym Ośrodku Kultury są zniszczone 
okna, niedługo będzie on wyglądał jak opuszczony budynek. 
Zniszczony jest plac zabaw w przedszkolu w Turkowach. Na Ŝądanie 
rodziców plac ten będzie w przyszłym tygodniu usunięty. Policja nie 
chce upominać młodzieŜy, która niszczy sprzęt na placach zabaw, bo 
twierdzi, Ŝe jak nie ma tablicy to nie będzie ingerować. 
 
Pani Wójt – jeŜeli chodzi o topole – to jest nasz grunt. Dyrektor składa 
wniosek, a my wysyłamy go do Starostwa. UwaŜam, Ŝe Starostwo 
musi wydać zgodę. Wystąpimy w tej sprawie. 
Sprawa GOK – nie da się od razu wszystkiego zrobić. Mamy inne 
priorytetowe inwestycje. Resztę później. W tym roku wykonaliśmy 
odnowienie ubikacji. Nie jest idealnie, ale czysto. 
Plac zabaw – przez długi okres wstecz nic nie było o tym mówione. 
Zrobiliśmy w tym roku dwa place zabaw. Jest tego mało, ale nowe. 
Urządzenia dostały tylko Turkowy i Koza Wielka. To są drogie rzeczy, 
poniewaŜ musi być na to atest. Podejmujemy, aby jeszcze chociaŜ 
jedną rzecz zamontować w tym roku. Będzie to na placu zabaw  
w Trębaczowie i w Miechowie. Wczoraj była narada dyrektorów szkół. 
Te wszystkie Ŝyczenia, to całe „litanie”, ale po kolei będziemy 
sukcesywnie robić. Pani Wójt oświadczyła, Ŝe w sprawie środków 
unijnych kontaktowała się teŜ z innymi województwami. Składanie 
programów miało juŜ być cały czas, a do dnia dzisiejszego nie ma 
jeszcze nic. Dlatego nie moŜemy nic robić. 
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Zastępca Wójta P.Mega – w kwestii środków unijnych – wnioski 
składamy. Pan Kłodnicki był na wiecu i poddał się nadmiernym 
emocjom. Zaprosimy przedstawiciela z  Urzędu Marszałkowskiego, 
aby Państwu przedstawić procedury. Powie czy te pieniądze są i jak 
moŜna je pozyskać. Obecnie zajmujemy się sprawami oczyszczalni i 
kolektora sanitarnego oraz czynimy starania aby uzyskać pozwolenie 
na budowę oczyszczalni ścieków. 
Nie wiem czy Państwo wiecie, Ŝe Gmina Perzów nie jest wpisana  
do Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych, co jest 
warunkiem pozyskania środków z Wielkopolskiego Programu 
Operacyjnego. Razem z Panią Wójt czynimy starania, aby Gmina 
została przyjęta do tego Programu. 
 
Pani Wójt – zapewniam, Ŝe działamy szybko. Jak zostaną ogłoszone 
granty, będziemy wnioskować. Samo przeszacowanie oczyszczalni 
miało kosztować 6000 zł. My załatwiliśmy za 2500-3000 zł. 
 
Radny Bagiński – przechodziliśmy z tyłu, za GOK – powinien być tam 
zrobiony chodnik, aby dzieci chodziły do sali gimnastycznej. Powinien 
być zrobiony odpływ. 
 
Pani Wójt – zgadzam się, Ŝe odpływ powinien być zrobiony. Kwestia 
zakupu ławek i stołów – są do kupienia komplety za 196 zł. JeŜeli Pan 
Dyrektor Zapolny zaoszczędzi na środkach GOK, a my na Programie 
Profilaktyki Alkoholowej, to moŜe kupimy stoły. Do tej pory poŜyczamy 
z innych gmin – to wstyd. 
 
Radna Gawlik – nie stać nas na kostkę brukową, to moŜe zrobić 
kawałek asfaltu. 
 
Pan Przewodniczący – co z SKR – czy spłaca zadłuŜenie? 
 
Pani Wójt – SKR jest w likwidacji – część majątku została sprzedana. 
Zakład, który jest w likwidacji nie moŜe korzystać z umorzeń, bo nie 
naprawi to jego sytuacji. Ja podpisałam decyzję odmowną. 
 
Pan Przewodniczący – jest jakaś nadzieja na odzyskanie pieniędzy? 
Czy sprzedają wreszcie majątek ? 
 
Pani Skarbnik – nie moŜemy zrobić więcej niŜ wpis do hipoteki. 
Decyzja o kupnie do nas nie naleŜy. 
 
Pan Przewodniczący – czy są prowadzone rozmowy? 
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Pani Wójt – nie rozmawiamy, bo decyzja jest odmowna. W przyszłym 
tygodniu zaproszę Jerzego i Henryka Kulę i przedstawię informację  
o sprawie SKR na następnej sesji. 
 
Radny Ostrowski – pyta o sprawę Pana Zaczyńskiego – chodzi o 
przyłącze wody – zasuwę. Do tej pory tego nie zrobiono. 
Kolejna sprawa Pana Dadacza – za dwa miesiące wykonanie u niego 
prac będzie niemoŜliwe. Woda wyŜłobiła sobie koryto i go zalewa.. 
 
Pani Wójt – pracownicy to ocenili i to zrobimy, ale nie teraz. 
Sprawa Dadacza jest trudna. Droga została mocno podniesiona.  
Nie ma innego wyjścia. Tam trzeba kopać rowy. We wtorek będzie 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – będę rozmawiać. Będzie takŜe 
Pan Tyma i Pan Zapolny. W sprawie Dadacza Dyrektor musi to 
zobaczyć, to jest niestety inwestycja. 
 
Pan Przewodniczący – pyta o działki Pana Bąka. 
 
Pan Mega – Pan Bąk chce przekazać drogi gminie i to będzie jego 
wkład. Bardzo wysoki jest koszt uzbrojenia terenu. Jak będzie Pani 
Jany w pracy będziemy w tej sprawie rozmawiać. 
 
Pani Wójt – w sprawie przetargu wygranego przez Pana 
Kolendowicza . Było spotkanie w obecności prawników. Uzgodniliśmy, 
Ŝe jeŜeli Gmina Perzów przedstawi inną propozycję nieruchomości – 
oni odstąpią od roszczeń. śądali dwukrotnego wadium z odsetkami. 
Moje stanowisko to zwrot wpłaconego wadium z odsetkami. Do tej 
pory sprawy jednak w Sądzie nie załoŜyli. 
 
Radny Bagiński – przy weterynarii będzie budowany chodnik – po 
drugiej stronie jest parking Provimi Petfood . Przy weterynarii rosną 
krzaki, będzie niebezpieczny wyjazd. 
 
Radny Stodolski – wnioskuje, aby rozmawiać z Powiatowym 
Zarządem Dróg w sprawie utwardzenia pobocza koło apteki. 
 
Pani Wójt – Powiatowy Zarząd Dróg nie ma pieniędzy, ale jak 
zapewnia Pani Wójt będą to mieli na uwadze w przyszłości  
 
Radny Ludwikowski – pyta o moŜliwość wydłuŜenia trasy gimbusa. 
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Pani Wójt – musimy to rozwaŜyć. Obecny rozkład jest zgodny z 
prawem. Zmianę musimy rozwaŜyć, aby inne miejscowości nie miały 
uwag. 

 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła Radnym treść sprawozdania ( stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Radny Kozan pyta czy przy nowym przystanku będzie lampa. 
Pani Wójt – nie będzie, bo nie ma na to pieniędzy. 
 

 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący przedstawił treść pisma, otrzymanego ze 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sycowie. Brał udział w uroczystości 
rozpoczęcia roku szkolnego w Perzowie oraz w powiatowo- gminnych 
uroczystościach doŜynkowych. Pan Przewodniczący podziękował 
wszystkim, którzy przyczynili się do zorganizowania doŜynek  
w Perzowie. 
 
Pani Wójt – dołączyła się do podziękowań oraz poinformowała 
radnych o festynie organizowanym przez Fundację „Smocza Kraina”, 
który odbędzie się w sobotę 29.09.2007r. 
 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia, wartości jednego punktu dla pracowników 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Perzowie. 

 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 
 
 
 



 8 

7.  Podjęcie uchwały sprawie: sprzedaŜy nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2007r. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie wybory ławników do Sądu 
Rejonowego w Kępnie. 
 
Pan Przewodniczący prosi o powołanie członków komisji skrutacyjnej. 
Radny Kozan zaproponował Panią BoŜenę Piekarską. 
Radna Piekarska zaproponowała Pana Zbigniewa Kozana. 
Radny Pietrus zaproponował Pana Mariana Bagińskiego. 
 
Pan Przewodniczący poprosił radnych o głosowanie w sprawie 
proponowanego składu komisji. 10 radnych głosowało za komisja w w/w 
składzie. 
Następnie rozdano radnym karty do głosowania. Radni przystąpili do 
głosowania tajnego. Głos oddali przez postawienie krzyŜyka obok 
odpowiedniego nazwiska. Po głosowaniu Komisja skrutacyjna udała się 
na posiedzenie w celu policzenia głosów i spisanie protokołu. 
Pani BoŜena Piekarska odczytała protokół z posiedzenia Komisji 
skrutacyjnej. W wyniku przeprowadzonego głosowania Kandydatki  na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie  otrzymały następującą ilość 
głosów: 
Pani Joanna Bednarek 6 głosów 
Pani Zenona Kubica  7 głosów 
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Komisja stwierdza wybór Pani Zenony Kubicy na ławnika do Sądu 
Rejonowego w Kępnie. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
10. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Stodolski – przy GS  w Perzowie rosną topole – są to drzewa 
stwarzające niebezpieczeństwo. 
W sprawie poŜaru zakładu Pana Gugały – przy poŜarze były tłumy 
gapowiczów. Tarasowały one przejazd straŜy poŜarnej. Pan Stodolski 
apeluje, aby zwrócić uwagę takim osobom. 
 
Pani Wójt – nasi policjanci pracowali. Mieli bardzo duŜo pracy.  
Ja prosiłam , aby zadzwonić i poprosić o pomoc Policję z Kępna, by 
przyjechała karać nieodpowiedzialnych gapowiczów. 
 
Radny Zając – odnośnie zakupu ławek. JeŜeli nadal będą wypoŜyczane 
ławki z Domasłowa, to Rada Sołecka wystąpi o zakup nowych stołów  
i krzeseł. 
Radny Zając zgłasza kłopoty z utrzymaniem rosnących koło szkoły  
w Domasłowie topoli. Drzewa są za wysokie. Rynny do klubu  
w Domasłowie. Poinformował radnych, Ŝe w sprawie pisma 
wystosowanego do Powiatowego Zarządu Dróg, dotyczącego drogi 
Domasłów – Nowa Wieś KsiąŜęca otrzymał decyzję odmowną. 
 
Pani Wójt – na Radzie Sołeckiej była mowa o rynnach od strony Pana 
Kowalskiego. Będzie w poniedziałek Pan Cegła i obejrzy jak to wygląda. 
JeŜeli chodzi o topole – Pani Wójt zastanawia się czy nie warto 
pomyśleć o ich wycięciu. Ich przycinanie jest niemoŜliwe z uwagi na 
wysokie koszty wynajęcia alpinistów. 
 
Radny Kłodnicki – w Turkowach jest mało lamp za remizą w kierunku 
Pana Ostrowskiego. 
W przedszkolu w Perzowie musi być dokonana wymiana kanalizacji   
toalet. Są one nie przystosowane do uŜytkowania przez dzieci.  
Kolejna sprawa to przedszkole w Turkowach – coś się stało z szambem   
przesiąka do piwnicy. 
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Pani Kosińska – w lutym zgłaszałam problem pieców. Chodziło   
ulatniający się czad. Na dzień dzisiejszy nie było zduna. Dwa piece  
są  pęknięte. Nie wiem czy w powiecie są jeszcze takie piece. Za pracę  
w takich warunkach mam płacone 20 zł. od pieca. 
 
Pani Wójt – lampy w Turkowach – była podjęta decyzja, Ŝe lampy 
narazie w Miechowie i Kozie Wielkiej. 
Szambo – mówicie, Ŝe to jest od lat. Z uwagi na wysokie koszty musimy 
zaplanować to wcześniej. O kanalizacji w Przedszkolu w Perzowie 
będziemy myśleć. 
W sprawie pieców – oglądali fachowcy. Zostały zrobione wysięgniki . 
Jest pewne, Ŝe piece są w złym stanie. Wyślemy jeszcze kominiarza. 
Jest to duŜy problem i musimy go rozwiązać. Naprawa dachu  
w ubiegłym roku kosztowała 43.000 zł. 
 
Radny Wieczorek – proponuje wykonać radykalną wymianę, bo prace 
naprawcze teŜ kosztują. 
 
Pani Kosińska – zwraca uwagę na niebezpieczeństwo jakie obecnie 
stwarzają nieszczelne piece. 
 
Radna Piekarska – wnioskuje o poszerzenie pobocza i drogi koło 
kościoła w Trębaczowie i o wycięcie krzewów. W Zbyczynie naleŜy 
wyciąć krzaki do końca. 
Radna Piekarska pyta co się dzieje w sprawie Klubów w Trębaczowie  
i Domasłowie. 
 
Pani Wójt – w poniedziałek ma być Pani Kocańda. Zobaczymy czy 
przyjdzie. W Domasłowie jest to kwestia okresu wypowiedzenia.   
30 października kończy się umowa. 
 
Radny Wieczorek pyta o moŜliwości pozyskania komputerów  
do kawiarenek internetowych. 
 
Pani Wójt – w Miechowie w szkole ma być 10-12 komputerów. 
 
Pan Przewodniczący przedstawił radnym projekt opinii Rady Gminy 
Perzów dotyczącej przebudowy dróg gminnych w 2008r. Opinia stanowi, 
Ŝe Rada Gminy Perzów akceptuje przebudowę w 2008r. następujących 
dróg: 
- w Zbyczynie : droga gminna dojazdowa nr G 866798 o długości 400 mb 
(działka nr 44) , droga gminna dojazdowa o długości 200 mb (działka nr 
44) 
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- w Domasłowie: droga gminna dojazdowa nr G 866718 o długości  
500 mb (działka nr 129) 
 
Rada Gminy jednogłośnie zaakceptowała treść opinii. 
 
Pan Przewodniczący podziękował radnym za udział w XII Sesji Rady 
Gminy Perzów i zamknął obrady. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
 
 
 
 


